



# ROOM TO WORK, SPACE TO RELAX

## ENJOY AN EXCEPTIONAL JOURNEY

Holiday Inn Riyadh The Business District is an executive hotel strategically located in the heart of Riyadh's newest business district on Airport Road, it is in an excellent location on Airport Road, meaning King Khalid International Airport is just 10 Km away by car; Business Gate and Granada Business Park are both about 10 Km. Holiday Inn Riyadh the Business District is also within easy reach of Roshn Front, a contemporary destination for shopping, dining, and entertainment.

Travel joy within our facilities and services that be the ideal environment for your stay, business, leisure and dining.

Having A Certified Service Oriented Work, the Disposition is Very Important for us with Adhering to An Excellent Standard of Measure; of Superior Quality and World-Class Conference Facilities and Leisure Social Events.





## GUEST ROOM

We offer a wide range of options through the hotel's 138 rooms and suites.

- Handicap room
- 24-hours room service
- Wi-Fi access
- 55" or 65" LED satellite TV with HD channels
- IP phone
- Hair dryer
- Complimentary tea and coffee
- 24-hour Housekeeping services
- Mini bar
- Desk and digital safe box



## FULL SERVICES AMENITIES

### RESTAURANT AND CAFE



The distinctive and authentic Italian dishes from cold and hot appetizers to main courses such as delicious pizza prepared with San Marzano tomato sauce and fresh mozzarella cheese, pasta of all kinds, and desserts such as tiramisu and gelato, in addition to an outdoor terrace adjacent to the restaurant, ideal for open-air dining and private events



L'Espresso Bar offers a wide range of coffee selections, drinks, and gourmet café snacks.



## SERVICES

### BUSINESS CENTER

We have a 24-hour business center providing two Apple iMac computers and a printer for your convenience.

### CAR PARKING AND VALET

The underground parking facility provides private and secure car parking for our in-house guests. We have also installed convenient charging stations for electric vehicles.



### GAMMING ROOM

### GOLF SIMULATOR

### GYM

### SWIMMING POOL

### POOL BAR



## OPTIONS FOR GATHERING

Holiday inn Riyadh The Business district world class meetings and events room specifically designed for conferences, meetings and special occasions. The event venues are fully equipped and highly flexible to be connected and adapted to meet specific needs.

- MEETING ROOMS
- WEDDING HALLS
- EVENT VENUES
- BALLROOM

[www.holidayinn.com](http://www.holidayinn.com)

800 850 1650

+966 11 512 3000





# مساحات للعمل، والاسترخاء

## استمتع برحلة استثنائية

يتميز فندق هوليدي إن الرياض بزنس ديستريكت بموقع استراتيجي في قلب أحدث منطقة في الرياض على طريق المطار، وبفضل موقعة الاستراتيجية في قلب حي الأعمال، فإن هذا الفندق يقدم توازناً مثالياً بين مرافق المؤتمرات عالمية المستوى والوسائل الترفيهية، ويتفرد بموقع ممتاز على طريق المطار على بُعد 10 كيلومتر فقط بالسيارة من مطار الملك خالد الدولي؛ ولا يبعد عن بوابة الأعمال ومجمع غرناطة للأعمال سوى مسافة 10 كيلومتر فقط، يقع فندق هوليدي إن الرياض بزنس ديستريكت على مسافة قريبة من مركز واجهة روشن، وهي الوجهة العصرية للتسوق وتناول الطعام والترفيه.

مرافقنا وخدماتنا تُوفّر البيئة المثالية لإقامتك سواء كانت للأعمال أو للترفيه أو لتناول الطعام.

يمتاز فريق العمل لدينا بالاحترافية والتركيز على تقديم خدمة متميزة، حيث تُولي الإدارة أهمية كبيرة للسلوكيات المهنية والالتزام بأعلى معايير الجودة. نوفر مرافق مؤتمرات عالمية المستوى إلى جانب فعاليات اجتماعية وترفيهية راقية، لضمان تجربة استثنائية لجميع ضيوفنا.



# الغرف والأجنحة

نوفر مجموعة واسعة من خيارات الإقامة عبر 138 غرفة وجناحاً صُمّمت بعناية لتلبية مختلف الاحتياجات.

- غرف لذوي الاحتياجات الخاصة
- خدمة الغرف على مدار 24 ساعة
- توفر الإنترنت اللاسلكي (Wi-Fi)
- تلفاز LED قياس 55 أو 65 بوصة تشمل قنوات عالمية عالية الدقة
- خدمات تنظيف الغرف على مدار 24 ساعة
- هاتف اتصال
- مجفف شعر
- شاي وقهوة مجاناً
- مكتب، وخزانة رقمية
- ميني بار



## خدمات متكاملة المعطعم والكافية

اكتشف الطهي الإيطالي الأصيل من المقبلات الباردة والساخنة وصولاً إلى الأطباق الرئيسية مثل البيتزا الشهية المصنوعة بصلصة طماطم سان مارزانو وجبن الموزاريلا الطازج، وأنواع الباستا المتنوعة، إلى جانب الحلويات الفاخرة مثل التيراميسو والجيلاتو. بالإضافة إلى جلسات تلائم الضيافة في أجواء خارجية والفعاليات الخاصة.



لا إسبريسو يقدم تجربة فريدة لعشاق القهوة مع مجموعة متنوعة من القهوة المختارة، المشروبات المنعشة، والوجبات الخفيفة.



## الخدمات

### مركز الأعمال

يتوفر لدينا مركز أعمال يعمل على مدار 24 ساعة، مجهز بجهاز iMac من آبل وطابعة لتلبية احتياجاتك بسهولة وراحة.

### المواقف وخدمة صف السيارات

مواقف السيارات لدينا مجهّز بمواقف آمنة وخاصة لضيوف الفندق المقيمين، مع محطات شحن للسيارات الكهربائية.



### غرفة ألعاب

### محاكي الجولف

### نادي رياضي

### المسبح

### بار المسبح



## مساحات لمختلف الفعاليات

قاعات الاجتماعات والمناسبات في فندق هوليداي إن الرياض بنزس ديستريكت مصممة خصيصاً لاستضافة المؤتمرات والاجتماعات والمناسبات الخاصة، مجهزة بالكامل بأحدث التجهيزات لتلبية جميع احتياجاتكم وجعل كل فعالية تجربة لا تُنسى.

- غرف الاجتماعات
- قاعات المناسبات
- صالات الزفاف
- قاعة الاحتفالات



www.holidayinn.com

800 850 1650

+966 11 512 3000